
Forslag til Falcks Personaleforenings Generalforsamling 2024 

 

Bedes medtaget under Generalforsamlingens pkt. 5 Behandling af indkomne forslag. 

Forslag: 

Falck Danmark A/S skal fremover ikke længere afholde lønudgiften til Falcks 

Personaleforenings ansatte i sekretariatet. I stedet skal foreningen selv fremover, som man 

gjorde indtil marts 2019, afholde lønudgifterne. 

 

Lidt historie: 

På et møde i København 26.03.2019 fremlagde ledelsen i Falck Danmark A/S, at man 

fremover ville afholde lønudgifterne til foreningens personale for at lette administrationen. 

(12 afregninger om året til personaleforeningen) som på daværende selv afholdt denne 

udgift. Denne beslutning blev taget uden hensyntagen til daværende aftale med Falck og 

Falcks Personaleforening som ligger i (HSU) Hovedsamarbejdsudvalget i Falck (se bilag) 

punkt 7. 

HSU aftalen er på intet tidspunkt ændret siden den blev indgået i 1999. 

 

Motivation: 

Dette har afstedført, at Falck Danmark A/S i 2023 pludselig følte sig berettiget til, at blande 

sig i Personaleforeningens økonomiske anliggender blandt andet ved at presse den 

siddende bestyrelse til nedskæringer af personale på Falcks Personaleforenings sekretariat. 

Dette har så medført, at Personaleforeningen ikke som før 2019, er i stand til at disponere 

og fungere som en selvstændig forening over både økonomi og ved ansættelse/ 

afskedigelser. 

Jeg håber inderligt, at man på denne generalforsamling vil stemme dette forslag igennem til 

gavn for Falcks Personaleforenings fremtidige og selvstændig virke. 

PAS PÅ FORENINGEN 
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